
Strona 1 z 22 
 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr XVI/2025 
z XVI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 22 maja 2025 roku 
 

XVI Sesja w dniu 22 maja 2025 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 22 maja 2025 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:36 tego samego dnia. 

Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek 

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny 

9.  Mateusz Kot – nieobecny  

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek 

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna    

5. Tomala Monika  

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 
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oraz  

Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska – Zastępca Burmistrza Miasta  

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Pan Piotr Janas – Radca Prawny 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  
Pani Dominika Turkiewicz – Specjalista w Referacie Edukacji i Promocji 

Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. Planowania Przestrzennego i Architektury 

Pani Bogumiła Nienartowicz – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

Pani Agnieszka Sawoszczuk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej 

Pani Nikol Kawalec – Specjalista ds. Ochrony Środowiska 

Pan Piotr Stańczuk – z Małopolskiej Fundacji Energii i Środowiska 

Pan Dawid Machecki – Dziennikarz Nowin Raciborskich 

Pan Andrzej Sączek – Radny Rady Miasta Rybnika  

Pan Andrzej Jankowski – mieszkaniec Rybnika - Stodół 

Pan Michał Wilk – mieszkaniec Rud 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XVI sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej.  

Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 14 radnych i tym samym prawomocność obrad. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr XIV/2025. 

4. Przyjęcie protokołu nr XV/2025. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok, 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
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6.3 zmiany Uchwały Nr XI/74/2025 z dnia 6 lutego 2025 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej, zmienionej Uchwałą Nr XII/85/2025 z dnia 13 marca 2025 r., 

6.4 wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Kuźnia Raciborska, 

6.5 przyjęcia „Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2025-2028”, 

6.6 nadania nazwy ulicy w sołectwie Rudy, 

6.7 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

6.8 w sprawie ustanowienia znaku promocyjnego (logo) Gminy Kuźnia Raciborska oraz zasad jego 

używania i wykorzystywania, 

6.9 w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie 

z Właściwością. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie obrad. 
 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr XIV/2025. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr XIV/2025. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 

 

4. Przyjęcie protokołu nr XV/2025. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr XV/2025.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, 

Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska 



Strona 4 z 22 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Grzesik, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska przedstawiła międzysesyjną 

działalność Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska, tj.: 

11.04.2025 r. – spotkanie Burmistrza Miasta Pana Wojciecha Gdesza oraz Kierownika Referatu 

Inwestycji i Budownictwa w Katowicach w sprawie chodnika w Rudach i w Rudzie Kozielskiej  

dot. omówienia dokumentacji  i kolejności realizacji prac. 

11.04.2025 r.  – szkolenie dla pracowników Urzędu Miejskiego z informacji niejawnych.  

12.04.2025 r. – pierwsze śniadanie wielkanocne dla mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska.  

Pani Burmistrz podziękowała za organizację śniadania Pani Marii Wyszomierskiej i Panu Jackowi 

Gąsce wraz z Zarządami Osiedli oraz Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej i kucharkom za włączenie 

się w tą inicjatywę. 

12.04.2025 r. – uroczystość Stoły Wielkanocne w Pietrowicach Wielkich, gdzie gminę reprezentowały 

Turzanki. 

14.04.2025 r. – uroczystość upamiętniająca ofiary Katynia zorganizowana przez Szkołę Podstawową 

w Kuźni Raciborskiej.  

15.04.2025 r. – odbyło się przekazanie sprzętu dla Ochotniczych Straży Pożarnych pozyskanego  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

16.04.2025 r. – odbyła się w Rybniku Sesja Dialogowa Polskiej Grupy Energetycznej z organizacjami, 

instytucjami, które współpracują z elektrownią (sesja dotyczyła współpracy tych podmiotów oraz 

szerokiego dialogu). 

16.04.2025 r. – śniadanie wielkanocne z 13 Brygadą Obrony Terytorialnej. 

16.04.2025 r. – konsultacje dla mieszkańców z ekodoradcą.  

23.04.2025 r. – spotkanie z wykonawcą PSZOK-a.  

23.04.2025 r. – spotkanie z firmami prowadzącymi działalność turystyczno-kajakarską w sprawie 

szeroko pojętego bezpieczeństwa na rzece. W spotkaniu tym uczestniczył także ksiądz Jan Rosiek 

oraz przedstawiciele Nadleśnictwa. Wypracowano nowe rozwiązania, które mają służyć 

bezpieczeństwu mieszkańców i turystów. 

24.04.2025 r. – konferencja w Urzędzie Marszałkowskim (Liderzy Polityki Senioralnej).  

25.04.2025 r. – odbyło się spotkanie robocze w sprawie gospodarki śmieciowej (podsumowanie 

zadań, realizacji gospodarki za pierwszy kwartał bieżącego roku, analiza dochodów i wydatków, 

omówienie sytuacji faktycznej). 

26.04.2025 r. – odbył się wyścig gravelowy by Tomasz Marczyński – impreza o zasięgu 

ogólnopolskim, bardzo dobrze przyjęta, ciesząca się dużym odbiorem. Pani Burmistrz podziękowała 

za organizację Gminnemu Komendantowi Panu Krzysztofowi Bartoniowi. 
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27.04.2025 r. – powiatowe zawody pożarnicze w Krzanowicach, gdzie młodzieżowa drużyna 

pożarnicza z Budzisk (grupa dziewcząt) zajęła drugie miejsce w powiecie, a grupa C kobiet z Turza 

trzecie miejsce. 

28.04.2025 r. – odbyło się spotkanie robocze z mieszkańcami w sprawie bloków przy ulicy  

Rudzkiej 44 i dwóch bloków położonych obok tego bloku – spotkanie dotyczyło opłat za centralne 

ogrzewanie, a także pozyskania funduszy na termomodernizację tych budynków. 

29.04.2025 r. – odbyło się pierwsze spotkanie w sprawie realizacji projektu w GOTiP – projektu 

„Wąskim torem od przeszłości do przyszłości”. Zapadały decyzje dotyczące taboru, remontu i realizacji 

zadań. 

29.04.2025 r. – odbyło się spotkanie z prezydentem Rybnika Panem Kuczerą w sprawie wypracowania 

wspólnego stanowiska w kwestiach przeciwpowodziowych i 10 czerwca odbędzie się w Urzędzie 

Miejskim w Kuźni Raciborskiej kolejne spotkanie w tym temacie z zaproszonymi gośćmi.  

29.04.2025 r. – odbyło się spotkanie na PSZOK-u w celu bieżącego kontrolowania działań. 

06.05.2025 r. – Burmistrz Miasta brał udział w spotkaniu Zarządu LGD. 

06.05.2025 r. – w Pietrowicach Wielkich Burmistrz Miasta brał udział w konwencie Wójtów, 

Burmistrzów i Prezydentów powiatu raciborskiego. Tematem konwentu był PKS, a także 

wykorzystanie środków zewnętrznych z Subregionu Zachodniego.  

07.05.2025 r. – spotkanie z Panem Dyrektorem GOTiP-u  w sprawie realizacji postępów w projekcie 

„Wąskim torem od przeszłości do przyszłości” (ustalenia harmonogramu, a także informacje związane 

z przetargami).  

08.05.2025 r. – Kuratorium w Rydułtowach, delegatura w Rybniku zorganizowało spotkanie dla 

uczniów, którzy uzyskali tytuł laureata wojewódzkich konkursów. Uczeń ze Szkoły Podstawowej  

w Rudach został laureatem konkursu wojewódzkiego z biologii.  

08.05.2025 r. – odbył się konkurs na Zastępcę Skarbnika.  

10.05.2025 r. – Zastępca Burmistrza Miasta wzięła udział w 80-leciu Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

nr 3 im. Adama Kocura w Katowicach. W uroczystości wzięła udział również Przewodnicząca Koła 

Kuźniańskiego Towarzystwa Miłośników Ziemi Raciborskiej Pani Rita Serafin.  

10.05.2025 r. –  odbył się moik organizowany przez stowarzyszenie Kuźnia Przyszłości.  

10.05.2025 r. – 80-lecie tragedii górnośląskiej w Rudzie Śląskiej.  

12.05.2025 r. – spotkanie w Kuźni Raciborskiej z Prezesem Spółki SIM Śląsk Południe Panią 

Lemańską. Spotkanie dotyczyło przyłącza ciepłowniczego zaplanowanych pięciu budynków 

wielorodzinnych przy ulicy Bema. Na spotkaniu została również poruszona sprawa przyłącza bloków, 

które jeszcze nie są przyłączone, czyli ulicy Arki Bożka.  

13.05.2025 r. – odbyło się spotkanie z księdzem proboszczem z Rud w sprawie realizacji zadań  

z Polskiego Ładu.  

16.05.2025 r. – pracownicy Urzędu brali udział w spotkaniu grupy Strategii Rozwoju Województwa 

Śląskiego. 

16.05.2025 r. – odbyły się powiatowe obchody Dnia Strażaka. Pani Burmistrz pogratulowała wszystkim 

druhom, którzy otrzymali medale świętego Floriana. 
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19.05.2025 r. – spotkanie robocze w sprawie gospodarowania odpadami. Pani Burmistrz zaprosiła 

wszystkich radnych na spotkanie robocze w dniu 29 maja w celu omówienia szczegółów w tym 

temacie.  

22.05.2025 r. – została przeprowadzona kontrola realizacji działań obronnych, a wyniki kontroli będą 

do 60 dni.  
 

Następnie Pani Burmistrz przekazała kolejne ważne informacje z Urzędu Miejskiego dotyczące między 

innymi składanych wniosków, edukacji oraz spraw inwestycyjnych, tj.: 

1) Złożono wniosek o udzielenie pomocy finansowej do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w sprawie Gminnego programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest. 

2) Złożono wniosek o udzielenie pomocy finansowej na budowę dwóch placów zabaw w Gminie 

Kuźnia Raciborska zlokalizowanych w miejscowościach Kuźnia Raciborska i Rudy. 

3) Zostało przyznane dofinansowanie z Marszałkowskiego Konkursu Inicjatywa Sołecka 2025 dla 

zadania „Doposażenie świetlicy wiejskiej w Sołectwie Ruda”. 

Wartość zadania: 65.000,00 zł. Przyznane dofinansowanie: 52.000,00 zł. 

4) Zostało przyznane dofinansowania z Interreg Czechy-Polska dla zadania „Rozwój infrastruktury  

w turystyce”. Wartość zadania: 163.342,00 zł. Przyznane dofinansowanie: 130.673,00 zł. 

5) Ogłoszenie otwartego konkursu projektów w ramach wsparcia realizacji zadania własnego gminy 

z zakresu rozwoju sportu „AKCJA LATO – organizacja zajęć dla dzieci i młodzieży z Gminy Kuźnia 

Raciborska. Termin składania ofert: do 05.06.2025 r. Termin ogłoszenia wyników: do 18.06.2025 r. 

6) Dokonano podziału środków konkursu z zakresu tzw. małego grantu. Wysokość środków 

finansowych przeznaczonych na realizacje zadania wyniosła 20.000,00 zł. 

7) Dokonano podziału środków konkursu z zakresu ,,Profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska poprzez upowszechnianie wśród dzieci  

i młodzieży kultury fizycznej oraz systematyczny udział w rywalizacji sportowej i podnoszenia 

sprawności fizycznej”. Wysokość środków finansowych przeznaczonych na realizacje zadania 

wyniosła 120.000,00 zł. 

8) W dniu 28.04.2025 r. uchwalony został miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

obejmujący obszar położony w sołectwach Ruda i Turze – plan wchodzi w życie w dniu 20.05.2025 r. 

9) W dniu 20.05.2025 r. opublikowany zostaje do konsultacji społecznych miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego obejmujący obszar położony w mieście Kuźnia Raciborska  

i sołectwie Siedliska (droga ul. Leśna/Konopnickiej). Konsultacje będą trwać do 30.06.2025 r.  

W dniu 3.06.2025 r. w sali USC od godz. 15:00 odbędzie się spotkanie z mieszkańcami 

zainteresowanymi planem. 

10) W dniu 29.04.2025 r. zakończył się 1 etap miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego 22 obszary położone w sołectwach Rudy i Ruda Kozielska. Łącznie zostały złożone  

4 wnioski od mieszkańców. 

11) Zaktualizowane zostały na mapach wszystkie numeracje porządkowe w gminie, które posiadały 

małą literę – zmiana z małej litery na dużą. 

12) Zostały podpisane wszystkie projekty arkuszy organizacyjnych na przyszły rok szkolny po 

zaopiniowaniu je przez Kuratorium Oświaty.  
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13) Podpisano umowę na realizację w obu Szkołach Podstawowych, czyli w Kuźni Raciborskiej  

i w Rudach projektów „Kuźnia Talentów”. Projekty te mają na celu podniesienie jakości edukacji, 

doradztwo edukacyjno-zawodowe w Gminie Kuźnia Raciborska. Wartość projektu: 815.812,00 zł. 

Dofinansowanie: 734.231,00 zł. 

14) Podpisano umowy w ramach programu „Aktywny As”. Program dotyczy zajęć sportowych na 

Orliku i boisku przy Szkole Podstawowej w Rudach.  

15) Złożono wnioski w obu Szkołach Podstawowych i Przedszkolu nr 1 w Kuźni Raciborskiej na udział 

w programie „Pierwszy krok w Kosmos”. Trwa oczekiwanie na rozstrzygnięcie złożonych wniosków.  

16) Szkoła Podstawowa w Rudach złożyła wniosek na „Ekopracownię pod chmurką”. Trwa 

oczekiwanie na rozstrzygnięcie. 

17) Obie Szkoły Podstawowe w Kuźni Raciborskiej oraz w Rudach zakwalifikowały się w programie 

MEN na wyposażenie pracowni Al i doposażenie pracowni w zestawy do nauki zdalnej.  

18) Przekazany został plac budowy na dokończenie budowy sieci kanalizacji sanitarnej  

w Budziskach. Planowany termin rozpoczęcia prac to pierwszy tydzień czerwca. 

19) Ogłoszony został przetarg na odtworzenie nawierzchni asfaltowych po wykonanych robotach 

sieciowych na Budziskach. Termin składania ofert to 4 czerwiec.  

20) Ogłoszono przetarg na budowę wiaty rowerowej i placu zabaw przy Szkole Podstawowej im. Jana 

Wawrzynka. Zadanie dofinansowane ze środków Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Silesia.  

21) W dniu 23.05.2025 r. zostanie otwarty przetarg na remont dachu w Przedszkolu nr 2 w Kuźni 

Raciborskiej.  

22) Wybrano ofertę dotyczącą wykonania koncepcji budowy miejsc parkingowych na terenie Osiedla 

w Kuźni Raciborskiej.  

23) Zakończone zostały remonty cząstkowe na drogach, a w przypadku nowych zgłoszeń będą one 

realizowane na bieżąco. 

24) Powtórnie ogłoszono zapytanie dotyczące zagospodarowania Placu Zwycięstwa i tak zwanego 

„Koloseum”.  
 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska odniosła się również do sprawy 

parkingu w Rudach informując, że sprawa parkingu w Rudach nabrała niepotrzebnego wymiaru  

w skutek niewłaściwej komunikacji, za co Pani Burmistrz przeprosiła. Następnie Pani Burmistrz 

przekazała następujące informacje: Przy rozpoczęciu rozmów i działań w tym temacie zabrakło 

konsultacji z radnymi i ze społeczeństwem, a fala hejtu, dezinformacji, fake newsów doprowadziła do 

chaosu informacyjnego. Mylące zdjęcia znaków parkingowych pojawiające się w sieci doprowadziły 

do jeszcze większej dezinformacji i wypaczenia faktów. Rozmowy w sprawie wypracowania 

odpowiedniego rozwiązania rozpoczęły się w marcu bieżącego roku. Spotkaliśmy się  

z przedstawicielami kościoła, Nadleśnictwa, a informacje zapowiadające kierunek działania Dyrektora 

ZGKiM-u zostały przekazane na marcowej sesji. Po rozmowie z radnymi, wsłuchując się w głos 

mieszkańców ostateczne stanowisko zostało wypracowane 15 maja i zakłada bezpłatne  

i bezobsługowe korzystanie mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska z parkingu naprzeciw opactwa. 

Decyzja Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej pokazuje otwartość na dialog z mieszkańcami  

i gotowość do modyfikowania planów w sposób uwzględniających ich potrzeby. Nowy system 

parkingowy ma z jednej strony usprawnić zarządzanie ruchem turystycznym w Rudach, z drugiej zaś 
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zadbać o budżet lokalnej społeczności. Warto, żeby wybrzmiał fakt, że na chwilę obecną każdy 

mieszkaniec gminy składa się na utrzymanie wszystkich parkingów, bo środki na ten cel pochodzą  

z naszych podatków. Nie jesteśmy dzisiaj w stanie oszacować przychodów z opłaty parkingowej, te 

informacje możemy przekazać po roku działaniu systemu. Podejmowane dotychczas działania to 

wyraźny sygnał, że głos mieszkańców ma realne znaczenie w podejmowaniu decyzji na szczeblu 

gminnym, które dotyczą wspólnej przestrzeni i spraw naszej lokalnej społeczności. Jednocześnie 

pragnę zauważyć, że do Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej nie wpłynęła żadna petycja, ani 

skarga w omawianej spawie. Spotkaliśmy się, rozmawialiśmy, wysłuchaliśmy uwag. Chciałabym także 

nawiązać do aspektów prawnych funkcjonowania Urzędu i Jednostek Organizacyjnych Gminy  

i podkreślić, że wszystkie decyzje wymagające konsultacji, do których obliguje nas prawo, są 

realizowane zgodnie z prawem i kompetencjami osób zarządzających. Każda decyzja podejmowana 

przez Urząd i Jednostki Gminy opiera się na przepisach prawa. Rozmawiajmy ze sobą, nie przez 

memy i komentarze. Drzwi Urzędu są otwarte dla wszystkich mieszkańców. 

Następnie Pani Burmistrz przekazała informację, która pojawiła się już na stronie internetowej i fb 

Urzędu Miejskiego na temat spotkania dotyczącego funkcjonowania parkingu w Rudach, a także 

poinformowała o możliwości złożenia oświadczenia przez mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska  

w celu bezpłatnego parkowania na wspomnianym parkingu.  

 

Po przedstawionych informacjach z międzysesyjnej działalności radni zadali niżej wymienione pytania. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała kto został zaproszony na zaplanowane spotkanie 

dotyczące działań przeciwpowodziowych, jakie instytucje. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska odpowiedziała, że w dniu 

dzisiejszym zostało ustalone spotkanie z Prezydentem Rybnika. Zaproszenia zostaną wysłane do 

przedstawicieli Wód Polskich, Nadleśnictwa i Wójta Gminy Nędza, który poinformował o chęci udziału 

w spotkaniu, ze względu na Suminkę, która płynie przez Rybnik i ma bezpośredni wpływ na to co 

dzieje się w Gminie Kuźnia Raciborska. Pani Burmistrz poinformowała również, że zaproszeni będą 

specjaliści od zarządzania kryzysowego, tak by szeroko wypracować działania w zakresie 

przeciwpowodziowym.  

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała czy Wójt Gminy Lubomia również będzie zaproszony.  

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska odpowiedziała, że nie 

rozmawiano z Wójtem Gminy Lubomia, lecz jeśli będzie taka wola to nie ma przeciwskazań, aby 

również uczestniczył w spotkaniu.  

Radna Pani Maria Wyszomierska zaapelowała by w spotkaniu również udział wzięli parlamentarzyści 

z naszego regionu, aby to spotkanie miało jak najszerszy rozdźwięk. 

Radna Pani Maria Wyszomierska odniosła się również do konwentu pytając, czy na konwencie 

poruszano temat PKS-u i czy był to temat wiodący spotkania. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska odpowiedziała, że rozmawiano 

na temat PKS-u i wszystko zależy od cen paliwa oraz wysokości minimalnego wynagrodzenia, 

ponieważ od tego zależy kwota jaką płaci się za usługi świadczone przez PKS, jak również przez 

komunikację miejską w Rybniku. Obowiązkiem gminy jest zapewnić transport zbiorowy dla 

mieszkańców i to gmina realizuje.  
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Radny Pan Wojciech Krzyżanowski odniósł się do kwestii parkingu w Rudach i działań Radnego Pana 

Kacpra Cichockiego odczytując następujące oświadczenie:   

Panie Radny kolejny raz wywołuje mnie Pan publicznie na portalach społecznościowych, mijając się  

z prawdą i wprowadzając mieszkańców zwłaszcza mojej miejscowości w błąd, ponieważ przekłamuje 

Pan fakty. Nie liczę na to, że zdobędzie się Pan na sprostowanie, choć to byłoby jedyne uczciwe 

wyjście z sytuacji. W związku z tym sam muszę odnieść się do tej sprawy. Wie Pan, co się dzieje  

z kurą, gdy odetnie się jej głowę? Biega chaotycznie, bez celu, w zupełnym oderwaniu od 

rzeczywistości. Dokładnie tak wyglądają Pana działania pełne szumu, zamieszania i komentarzy  

w tematach, w których nie ma Pan żadnej wiedzy. Moja interpelacja w sprawie parkingu w Rudach 

była efektem rozmów prowadzonych w Urzędzie. Usłyszałem wtedy jasno: opłaty będą wprowadzone 

pytanie tylko kiedy, a nie czy? Moja interpelacja nie dotyczyła samego faktu wprowadzenia opłat, lecz 

dotyczyła systemu, który powinien zabezpieczyć interesy mieszkańców, a konkretnie zapewnienie 

bezpłatnego parkowania dla mieszkańców gminy, co zostało wyraźnie zaznaczone i wyróżnione  

w treści interpelacji. Ochrony zieleni, ponieważ w przypadku wprowadzenia opłat istnieje ryzyko 

dzikiego parkowania na terenach zielonych, co byłoby szkodliwe dla naszego krajobrazu. Obie te 

kwestie zostały całkowicie zignorowane, za co niestety przyszło i nadal będzie przychodzić nam płacić. 

Brak dialogu, gmina-mieszkańcy oraz gmina-radni tylko pogłębia chaos, który Pan zamiast 

porządkować, jeszcze podsyca. Zanim więc po raz kolejny zacznie mnie Pan publicznie pomawiać, 

proszę przeczytać interpelację ze zrozumieniem i dopiero wtedy zabrać głos. Rzucanie oskarżeń bez 

wiedzy to tania polityka, z której nic dobrego nie wynika. Jeśli ma Pan czas, zapraszam Pana do Rud 

w pogodny weekend. Może wtedy zobaczy Pan skalę problemu – tłumy turystów, wzmożony ruch, 

ilość śmieci i koszty utrzymania porządku. To nie są teoretyczne rozważania, to codzienność 

mieszkańców, a skoro już mówimy o śmieciach – przypomnę, że to Pan głosował za obniżeniem 

stawki. Proszę zatem się pochwalić, co Pan zrobił, by system gospodarki odpadami nie generował 

deficytu, bo już po pierwszym kwartale wiemy, że uchwalona stawka nie pokrywa kosztów. 
 

Następnie o zabranie głosu poprosił Pan Andrzej Sączek – Radny Rady Miasta Rybnika, w związku  

z tym Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu osobie spośród publiczności po uzyskaniu zgody 

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia głosu osobie spośród publiczności. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
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Po uzyskaniu zgody radnych głos zabrał Pan Andrzej Sączek – Radny Rady Miasta Rybnika.  

Pan Andrzej Sączek reprezentując mieszkańców dzielnicy Stodoły odniósł się do sprawy płatnego 

parkingu w Rudach. Przypomniał, że mieszkańcy Rybnika – dzielnica Stodoły, jak również mieszkańcy 

Szymocic są parafianami kościoła w Rudach i będą musieli ponosić opłaty za parking w Rudach.  

Radny wspomniał również o dzieciach dojeżdżających do szkoły również z wymienionych 

miejscowości. W związku z tym Radny Pan Andrzej Sączek poprosił, aby pochylić się nad tym 

problemem by wspomniani parafianie mogli również korzystać z bezpłatnej formy parkowania. Radny 

przekazał, aby rozważyć, czy wprowadzenie płatnego parkingu nie wpłynie negatywnie na lokalnych 

przedsiębiorców i utratę turystów. Radny zasugerował również, że płatny parking może spowodować 

parkowanie w innych miejscach sołectwa na dziko. Radny Pan Andrzej Sączek poprosił o rozważenie 

wymienionych przez niego aspektów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski zaproponował robocze spotkanie w temacie 

parkingu. Wspomniał również, że Gmina Kuźnia Raciborska również ponosi koszty transportu 

zbiorowego linii 43 z Rybnika dla swoich mieszkańców (koszt roczny ok. 350.000,00 zł) i można 

porozmawiać również na ten temat,  tak by ewentualnie miasto Rybnik ponosiło koszty opłat parkingu 

za swoich mieszkańców, jak czyni Gmina Kuźnia Raciborska dopłacając za przejazdy autobusowe  

linii 43. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska zaprosiła Radnego Pana 

Andrzeja Sączka na spotkanie do Urzędu i podkreśliła, że parking w Rudach przy kościele jest jedynym 

płatnym parkingiem w Gminie Kuźnia Raciborska, a wszystkie pozostałe miejsca parkingowe przy 

kościele, za kościołem dalej są bezpłatne. Pani Burmistrz poinformowała, że będzie to jedyne płatne 

miejsce dla zaledwie 140 samochodów. Zaznaczyła, że ruch turystyczny w Rudach jest spory, 

oblegane są parkingi leśne przy Brantolce i utrudnione wyjazdy, a większość restauratorów ma 

parkingi przy swoich lokalach. Przekazała, że płatny parking ma na celu uporządkować ruch 

turystyczny, a także sytuacje związane z utrzymaniem parkingu w Rudach. Pani Burmistrz jeszcze raz 

zaprosiła Radnego na spotkanie w celu  wypracowania zadawalającego stanowiska w tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski zaznaczył, że do tej pory koszty utrzymania 

parkingu spoczywały tylko na mieszkańcach gminy, a obecnie władze szukają wsparcia finansowego 

przez opłaty od turystów.  

Radny Pan Kacper Cichocki odniósł się do Radnego Pana Wojciecha Krzyżanowskiego w kwestii 

rzekomego pomawiania informując, że nie był w stanie zapoznać się z interpelacją Radnego Pana 

Krzyżanowskiego, gdyż jedynie w protokole z komisji znajduje się informacja o niej i po sesji zwróci 

się z wnioskiem o jej udostępnienie. Radny Pan Kacper Cichocki odniósł się również do opłat za śmieci 

informując, że klub radnych podjął ciężar decyzji, gdy radni mający większość w radzie wstrzymali się 

od głosu. Następnie Radny Pan Kacper Cichocki zwracając się bezpośrednio do mieszkańców, 

których reprezentuje odczytał swoje oświadczenie w kierunku Radnego Pana Wojciecha 

Krzyżanowskiego: 

„Zabieram głos, ponieważ czuję się zobowiązany wobec mieszkańców, którzy mi zaufali oraz wobec 

własnego sumienia. W ostatnich dniach za pośrednictwem mediów społecznościowych poruszyłem 

temat, który wzbudził duże zainteresowanie i zaniepokojenie opinii publicznej, w tym też mieszkańców, 

którzy go bezpośrednio mi zgłosili. Chodzi o skandaliczne warunki, w jakich mieszkańcy oraz 



Strona 11 z 22 
 

parafianie będą w niedalekiej przyszłości mogli korzystać z parkingu przy opactwie. Uważam, że moim 

obowiązkiem jako radnego jest nagłośnienie takich spraw, nawet jeśli są one niewygodne dla 

rządzącej większości. W związku z tą aktywnością spotkała mnie sytuacja, którą jako radny uważam 

za skrajnie niepokojącą. Podczas posiedzenia Komisji Budżetu, po zakończeniu oficjalnych obrad 

zostałem publicznie upomniany właśnie przez Pana za swoją działalność w mediach 

społecznościowych. W momencie, gdy większość uczestników chciała opuścić salę, Pan poprosił  

o pozostanie i dokonał nieformalnego samosądu, zarzucając mi, że zachowuję się jak influencer,  

a następnie stwierdził, że jeśli zamierzam dalej działać w ten sposób, powinienem zrezygnować  

z funkcji radnego. Chcę jasno powiedzieć, że radny nie ma prawa publicznie żądać od innego radnego 

rezygnacji z mandatu tylko dlatego, że ten wykonuje swoją funkcję w sposób aktywny i niezależny. 

Zgodnie z art. 23 ustawy o samorządzie gminnym radny odpowiada wyłącznie przed mieszkańcami, 

a jego mandat jest wolny. To znaczy, że nie podlega ocenie ani upomnieniu ze strony innych radnych, 

komitetów czy też organów. Sposób, w jaki zostało to przeprowadzone poza protokołem, przy 

ograniczonej liczbie świadków, nosi wszelkie znamiona próby zastraszenia i wywierania 

niedopuszczalnej na mnie presji. Mam też uzasadnione wrażenie, że jest to próba zgaszenia mojego 

głosu, dlatego, że jestem najmłodszym radnym i tym samym być może w czyichś oczach 

najłatwiejszym celem. Nie jestem w tej radzie po to, by milczeć, zostałem wybrany przez mieszkańców, 

by działać również wtedy, gdy moje działanie jest niewygodne dla innych. Nie dam się zastraszyć. 

Wierzę, że Rada jest miejscem, gdzie każdemu, niezależnie od wieku, komitetu czy doświadczenia 

przysługuje równe prawo do wyrażenia poglądów. 

Radny Pan Wojciech Krzyżanowski poinformował Radnego Pana Kacpra Cichockiego, że po 

dzisiejszej sesji przekaże mu swoją interpelację, tak aby nie musiał składać wniosku. Radny 

zaznaczył, że przed poruszeniem tematu w internecie należy wiedzę uzupełnić, przyjść do Urzędu  

i tak jak wspomniała Pani Burmistrz zapytać i wypracować jakiś program, a nie strzelać pytaniami lub 

krótkimi słowami w internecie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski odniósł się do stawki za odpady, o której 

wspomniał Radny Pan Kacper Cichocki. Przewodniczący poinformował, że różne stawki zostały 

poddane konsultacjom społecznym i na sesji nadzwyczajnej Burmistrz zgłosił stawkę, którą Klub 

Radnego Pana Cichockiego popierał. Z wyliczeń merytoryków wyszło, że system się nie będzie 

bilansował i tak jak za lata poprzednie grozi gminie dopłata i do tego doszło. Przewodniczący przekazał 

że projekt uchwały z wyższą stawką po konsultacjach nie został na wspomnianą sesję wprowadzony, 

dlatego nie mogli nad nim zagłosować, a deficyt obecnie za pierwszy kwartał wynosi około  

170.000,00 zł.  

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska zaapelowała do radnych by 

rozmawiać i budować dialog.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przychylił się do słów Pani Burmistrz 

informując, że internet nie jest miejscem na dyskusję, a radni powinni wypracować rozwiązanie  

w odpowiednim miejscu. 
 

Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 
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Szczegółowe wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Miasta, Radnych Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

oraz Radnego Rady Miasta Rybnika Pan Andrzeja Sączka dostępne są na nagraniu obrad XVI sesji 

Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

6.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok,  
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zadała pytanie dotyczące deficytu Gminy Kuźnia Raciborska – o ile 

się zmniejszył deficyt i z czego to wynika. 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zmniejszenie deficytu wynika ze zmniejszonych 

wydatków oraz wolnych środków. Wolne środki to przychody i jak zmniejszono wydatki to zmniejszył 

się deficyt o kwotę 985.699,61 zł.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 
 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/104/2025 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił pięć minut przerwy  

w obradach. Po przerwie przystąpiono do omawiania kolejnego punktu porządku obrad. 

 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta poinformowała, że w związku ze zmianami w uchwale 

budżetowej dokonano odpowiednich zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Pani Skarbnik 

poinformowała również, że ponadto zmienia się wykaz przedsięwzięć zgodnie z załącznikiem nr 2 

omawianej uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
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Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/105/2025 

 

6.3 zmiany Uchwały Nr XI/74/2025 z dnia 6 lutego 2025r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej, zmienionej Uchwałą Nr XII/85/2025 z dnia 13 marca 2025 r., 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr XI/74/2025 z dnia 6 lutego 2025r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej, zmienionej Uchwałą Nr XII/85/2025 z dnia 13 marca 2025 r.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sokołowski 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

 

Uchwała nr XVI/106/2025 
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6.4 wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Kuźnia Raciborska, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Michał Grzesik, Adrian Juraszek, 

Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Maria Wyszomierska, 

Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kacper Cichocki 

BRAK GŁOSU (2) 
Gerard Depta, Tomasz Sokołowski 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/107/2025 
 

 
6.5 przyjęcia „Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla Gminy Kuźnia Raciborska na lata  
2025-2028”, 
Projekt uchwały omówił Pan Piotr Stańczuk z Małopolskiej Fundacji Energii i Środowiska. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi i Ochrony  Środowiska 

Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zanim poinformowała o opinii Komisji przekazała, że ten punkt 

porządku obrad Komisji wzbudził najwięcej pytań, dyskusji i emocji, ponieważ radni poddali pod 

wątpliwość treść tego dokumentu z uwzględnianiem niektórych liczb i wartości. Przewodnicząca 

Komisji poinformowała, że radni stwierdzili jednak, że jest to ważny dokument dla gminy, który pozwoli 

złożyć wniosek do Wojewódzkiego Funduszu celem uzyskania pożyczki,  a tym samym udzielenia 

mieszkańcom dotacji. Radna przekazała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię natomiast  

z zapisem/prośbą/poleceniem by gmina w tym roku złożyła wniosek do Wojewódzkiego Funduszu  

i pozyskała środki mimo tego, że wiele osób poddało pod wątpliwość bardzo małą liczbę 20 wymian 

źródła ogrzewania ,z informacją i tendencją do zwiększania tego w kolejnych latach, aby mieszkańcom 

umożliwić wparcie finansowe ze strony gminy. Przewodnicząca podkreśliła, że po długim dialogu 

opinia Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska jest 

pozytywna. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2025-2028”.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, 

Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Patryk Konieczny, Maria Wyszomierska 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/108/2025 

 
6.6 nadania nazwy ulicy w sołectwie Rudy, 
Projekt uchwały omówiła Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. Planowania Przestrzennego 

i Architektury. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy ulicy w sołectwie Rudy.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/109/2025 

 
6.7 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 
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Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/110/2025 

 
6.8 w sprawie ustanowienia znaku promocyjnego (logo) Gminy Kuźnia Raciborska oraz zasad 
jego używania i wykorzystywania, 
Projekt uchwały omówiła Pani Dominika Turkiewicz – Specjalista w Referacie Edukacji i Promocji. 

Radna Pani Maria Wyszomierska odniosła się do projektu uchwały informując, że od wielu lat starała 

się by Gmina Kuźnia Raciborska posiadała swoje logo. Poprosiła Dyrektora ZGKiM, aby następnego 

dnia po przyjęciu przez Radę uchwały wymienić kosze na śmieci, które mają herb Gminy. 

Podziękowała Pani Dominice Turkiewicz za determinację w doprowadzeniu sprawy loga Gminy do 

końca.  

Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała projekt pozytywnie,  

o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Patryk Konieczny. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustanowienia znaku promocyjnego (logo) Gminy Kuźnia Raciborska oraz zasad jego 

używania i wykorzystywania.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 

Uchwała nr XVI/111/2025 
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6.9 w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji 
zgodnie z Właściwością. 
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta. 

Pan Mateusz Procek – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że Komisja 

na podstawie otrzymanych informacji wyraziła stanowisko, iż  Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej jest 

niewłaściwa do rozpatrzenia petycji z dnia 10 marca 2025 r. w sprawie ustawienia dwóch znaków  

w przeciwnych kierunkach jazdy, które będą informować kierowców o płazach przemieszczających się 

na obszarze wsi Budziska i należy przekazać petycję organowi właściwemu do jej rozpoznania  

– Zarządowi Powiatu Raciborskiego. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie  

z Właściwością.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr XVI/112/2025 

 
 

7.  Wnioski. 
 
 

Na XVI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące informacje, 
oraz pytania: 
 

O zabranie głosu poprosił Pan Michał Wilk – mieszkaniec Sołectwa Rudy, w związku z tym 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu osobie spośród publiczności po uzyskaniu zgody Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia głosu osobie spośród publiczności. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Po uzyskaniu zgody radnych głos zabrał Pan Michał Wilk – mieszkaniec Sołectwa Rudy.  

Pan Michał Wilk poinformował, że zabiera głos w sprawie płatnego parkingu w Rudach jako 

reprezentant strony społecznej.  Pan Michał Wilk przekazał, że: została utworzona petycja, w której 

mieszkańcy wyrazili swój sprzeciw wobec formuły i sposobu pobierania płatności, które uderzyłyby 

bezpośrednio w tutejszych parafian. Co prawda dzięki zaangażowaniu lokalnej społeczności w proces 

zbierania podpisów doszło do spotkania przedstawicieli urzędu z częścią radnych i niektóre  

z postulatów zawartych w petycji zostały uwzględnione, a niektóre równie ważne dla mieszkańców 

zostały przemilczane. W imieniu mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska z Rud, Jankowic i Rudy 

Kozielskiej apeluję do Państwa o równe traktowanie pozostałych członków i czynnych uczestników 

życia naszej parafii, którzy administracyjnie należą do innych gmin, czyli mieszkańców Rybnika Stodół 

i mieszkańców Szymocic. Ponadto pod wątpliwość postawiona została zasada ilości dwóch pojazdów 

przypadających na jedno gospodarstwo domowe, kiedy często liczba kierowców i pojazdów jest kilka 

razy większa. Reasumując, dziękuję radnym i członkom Urzędu z Panem Burmistrzem i Panią 

Wiceburmistrz na czele za reakcję i wprowadzone poprawki, o które postulowano w petycji. Apelujemy 

jednak o wdrożenie ich w całości, czyli zniesienie limitu pojazdów na jedno gospodarstwo domowe  

i umożliwienie mieszkańcom Stodół i Szymocic bezpłatne korzystanie z parkingu. 

Pan Wilk poinformował, że papierowa wersja petycji zostanie złożona 23 maja br. w Urzędzie. 

Przekazał, że powstała petycja w wersji papierowej i elektronicznej zgromadziła łącznie 1000 

podpisów w kilka dni co stanowi ważny fakt dla społeczności lokalnej. Pan Wilk zapytał dlaczego radni 

z Rud, Jankowic i Rudy Kozielskiej nie mieli możliwości uczestnictwa w procedurze rozwiązania 

formuły pobierania opłat. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zadała pytanie mieszkańcowi Sołectwa Rudy, czy w sprawie 

parkingu pytał o informacje w Urzędzie, czy tylko bazował na mediach społecznościowych. 

Pan Michał Wilk odpowiedział, że tylko z mediów społecznościowych, gdzie z inicjatywy niektórych 

radnych takie informacje zostały podane.  

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poprosiła Pana Michała Wilka  

o złożenia petycji w Urzędzie, aby móc zapoznać się z jej treścią. Pani Burmistrz przekazała, że 

ustosunkują się do postulatów zawartych w petycji. Przekazała również, że stanowisko wypracowane 

przez większą część radnych oraz prośby mieszkańców zostały uwzględnione i w ten sposób 

mieszkańcy Gminy Kuźnia Raciborska są zabezpieczeni i mogą bezobsługowo oraz bezkosztowo 

korzystać z parkingu, natomiast o pozostałych tematach wspomnianych prze Pana Michała Wilka będą 

dyskutować z innymi samorządami, tak jak zaznaczył Radny Pan Andrzej Sączek. 

Pan Michał Wilk podziękował Pani Burmistrz Sabinie Chroboczek-Wierzchowskiej za obecną wersję 

dotyczącą korzystania z parkingu, nadmienił jednak, że chodzi jeszcze o parafian, którzy są 

mieszkańcami gmin ościennych i ten temat nie został uwzględniony.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski stwierdził, że kwestie zawarte w petycji nie 

mogły zostać uwzględnione, ponieważ radni petycji nie widzieli więc nie mogli ich uwzględnić.  
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Następnie o zabranie głosu poprosił Pan Andrzej Jankowski – mieszkaniec Stodół, w związku z tym 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu osobie spośród publiczności po uzyskaniu zgody Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia głosu osobie spośród publiczności. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Mateusz Kot 
 

Po uzyskaniu zgody radnych głos zabrał Pan Andrzej Jankowski – mieszkaniec Stodół dzielnicy Rybnika. 

Pan Andrzej Jankowski przedstawił Radzie sytuację mieszkańców swojej dzielnicy, która od wieków 

należy do parafii Rudy. Poprosił, aby uwzględniono tych mieszkańców w kwestiach parkingu, którzy 

do tej pory nie mieli problemów z parkowaniem lecz boją się, że teraz będzie to kłopotliwe. Wyraził 

nadzieję, że Prezydent Miasta Rybnika również pomoże swoim mieszkańcom wspierając Gminę 

Kuźnia Raciborska finansowo.  

Zastępca Burmistrza Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska podkreśliła, że rozmowy będą 

przeprowadzone i przekazała, że pozostałe miejsca parkingowe przy kościele w Rudach są bezpłatne.   

Pan Andrzej Jankowski przekazał, że rozmawiał z proboszczem w Rudach oraz przedstawicielami 

ZGKiM-u i po tych rozmowach nie miał nadziei, że uda się pomóc mieszkańcom Stodół, ale po 

dzisiejsze sesji widzi światełko w tunelu.  

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała Pana Andrzeja Jankowskiego, czy skoro kiedyś Rudy 

chciały się przyłączyć do Rybnika, to może teraz dzielnica Stodoły przyłączy się do Gminy Kuźnia 

Raciborska.  

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że  uczestniczył już raz w spotkaniu wiejskim w Rudach, gdzie 

mocno optowano za przyłączeniem Rud do miasta Rybnika. Pan Jankowski przekazał, że  

w samorządzie rybnickim spędził 8 lat i odradzał takie działanie. Podkreślił, że w Gminie Kuźnia 

Raciborska głos Rud jest zauważalny, a miasto Rybnik dzielnic ma 27 i można by było być tam 

niezauważonym. Stwierdził, że może Stodoły miały by bliżej do Gminy Kuźnia Raciborska tak jak 

sugerował to poprzedni Burmistrz Pan Paweł Macha i oferował szybsze podłączenie dzielnicy Stodoły 

do kanalizacji niż planuje to miasto Rybnik.  

Radna Pani Urszula Choroba zapytała czy są znane koszty utrzymania parkingu w Rudach. 

Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej zaznaczył, iż w zarządzie ma parking dopiero od stycznia bieżącego roku, więc nie są to 

pełne koszty utrzymania i do tej pory wydano prawie 55.000,00 zł. Jest to utrzymanie łazienek  

i sprzątanie m.in. kosze, które opróżniane są każdej soboty i niedzieli kiedy ruch turystyczny jest 

najwyższy, co wiążę się z utrzymaniem dróżnika który te prace wykonuje, co w skali roku daje kwotę 
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16.000,00 zł. Utrzymanie zieleni wykonane przez firmę specjalistyczną z uprawnieniami, ponieważ jest 

to użytek ekologiczny – kwota 6.400,00 zł. Do wycięcia jest również pięć drzew, na które było 

pozwolenie do grudnia 2024 roku – te pozwolenie wygasło, więc należy wnioskować ponownie, a to 

koszt ok. 8.000,00 zł, gdyż wymagany jest dodatkowy nadzór. Kolejne wydatki to przeglądy 

budowlane, kominiarz plus ocena stanu technicznego budynku usługowego, który w ocenie ZGKiM 

jest w złym stanie technicznym i wymaga na już bieżącego remontu i konserwacji drewnianej 

konstrukcji. Czyszczenie wszystkich odpływów wodnych, które znajdują się wokoło, sam przegląd to 

kwota 800,00 zł. Przyjęty został budynek z uszkodzoną szybą, a wymiana specjalistycznej 

uszkodzonej szyby z materiałem to około 8.500,00 zł. Dyrektor poinformował, że na terenie parkingu 

znajduje się 16 kamer, z których działa tylko 5 i uwzględniając wymianę uszkodzonych kamer to 

kolejny koszt ponad 9.000,00 zł.  

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała kto ma podgląd do kamer z parkingu. 

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że na chwilę obecną nikt nie ma podglądu, 

prawdopodobnie dlatego, że nie ma tam internetu. 

Kolejny koszt to rachunek za wywóz nieczystości do końca kwietnia –  kwota 1.267,00 zł, woda  

77,00 zł, energia elektryczna 2.500,00 zł za okres około 1,5 miesiąca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski zapytał jakie ogrzewanie jest w toaletach.  

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że na nieszczęście jest to ogrzewanie elektryczne, 

gdyż w posadzce są maty elektryczne, które potrzebują potężnej ilości energii aby ogrzać te 

pomieszczenia. Dyrektor stwierdził, że lepsze były by grzejniki elektryczne. Obecnie pracownik, który 

zajmuje się budynkiem sprawdza temperaturę na zewnątrz i gdy temperatura zbliża się do zera to 

włącza instalację grzewczą tak by koszty za energię były niższe.  

Radna Pani Urszula Choroba zapytała czy lokal, który jest dzierżawiony ponosi koszty utrzymania 

sanitariatów, czy jest to po stronie ZGKiM-u. 

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że po stronie ZGKiM-u. 

Radna Pani Urszula Choroba zapytała czy toalety są ogólnodostępne.  

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że toalety są płatne w wysokości 2,00 zł lecz nie 

są to wielkie pieniądze, gdyż od przejęcia jest to kwota około 1.200,00 zł, która przeznaczana jest na 

zakup środków czystości. Pan Dyrektor zaznaczył, że w podanych kosztach nie ma remontu koła 

młyńskiego, które również będzie trzeba wymienić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski zapytał o stanowiska dla kamperów. 

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że są one nieczynne, ponieważ wycięta została 

instalacja elektryczna. 

Radna Pani Maria Wyszomiarska zapytała czy został sporządzony protokół odbioru. 

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że został sporządzony protokół odbioru łącznie ze 

zdjęciami. 

Radna Pani Urszula Choroba sprecyzowała, że mówiąc o parkingu nie mamy na myśli tylko miejsc 

parkingowych, ale również całą okolicę łącznie z użytkiem ekologicznym, kołem młyńskim oraz placem 

zabaw – co potwierdził Dyrektor. 

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz poinformował, że kosztorysu na renowację placu zabaw nie 

posiadają na ten moment. Przekazał również, że przy parkingu znajduje się również zbiornik wodny, 
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który nie jest ogrodzony, a znajduje się przy placu zabaw, więc będzie trzeba również teren ogrodzić. 

Dyrektor zaznaczył, że pobór opłat za parking jest potrzebny, gdyż kwoty utrzymania są bardzo 

wysokie,a ZGKiM nie posiada środków finansowych na wykonanie tych zadań.   

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała czy po przejęciu przez ZGKiM parkingu została 

przekazana część budżetu MOKSiR-u, który do tej pory zarządzał obiektem.  

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że nie.  

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała czy środki, które wygeneruje płatny parking wystarczą na 

utrzymanie parkingu. 

Dyrektor Pan Krzysztof Melnarowicz odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest w stanie udzielić 

odpowiedzi. Obecnie będzie to okres próbny i należy sprawdzić o jakich kwotach będzie mowa.  

Radna Pani Urszula Choroba zadeklarowała, że następne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów 

uwzględni w porządku obrad sprawę kosztów parkingu w Rudach.  

Radna Pani Maria Wyszomierska poprosiła Pana Patryka Koniecznego Przewodniczącego Komisji 

Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji, aby ta Komisja również poruszyła temat 

parkingu w Rudach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski zadeklarował, że temat zostanie 

przeanalizowany na Komisjach, które mogą przejrzeć wszystkie sprawy związane z kosztami  

i utrzymaniem oraz ewentualnym przekazaniem środków z MOKSiR-u.  

Pan Krzysztof Melnarowicz dyrektor ZGKiM-u poinformował, że należy jeszcze uwzględnić remont 

uszkodzonej nawierzchni z kostki granitowej, która też uległa uszkodzeniu w niektórych miejscach 

parkingu. 
 

Szczegółowe wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji dostępne są na nagraniu obrad XVI sesji 

Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest Radnym drogą e-mailową. Przekazana dokumenty z ostatniego okresu, tj.: 
 

1) Rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr XII/88/2025 Rady Miejskiej  

w Kuźni Raciborskiej z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar położony w sołectwach Ruda i Turze. 

2) Uchwała Nr 4200.III.81.2025 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach z dnia 18 kwietnia 2025 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

Kuźnia Raciborska sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kuźnia Raciborska za 2024 rok. 

3) Pismo nr ZG.073.4.2025 z dnia 28.04.2025 r. z Nadleśnictwa Rudy Raciborskie przedstawiające 

informacje o działalności Nadleśnictwa Rudy Raciborskie.  

4) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami 

pozarządowymi oraz prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 r. 
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5) Sprawozdanie finansowe za rok 2024. 

6) Pismo z dnia 14.05.2025 r. z Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej dotyczące instalacji parkometrów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że planowany termin kolejnej sesji Rady 

Miejskiej to 26.06.2025 r. 

Informacje przedstawione radnym przez Przewodniczącego Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu 

obrad XVI Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

9. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął XVI sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Danuta Ulman 
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